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Svar på fråga 2023/24:719 av Jimmy Ståhl (SD) 
Fartyg med bruttodräktighet under 400 

Jimmy Ståhl har frågat mig om varför skattenedsättningen 

begränsas till att endast gälla fartyg överstigandes en 

bruttodräktighet om 400. 

Frågan ställs mot bakgrund av att Sverige beviljar en nedsatt 

energiskatt för el som förbrukas av vissa fartyg när dessa ligger i 

hamn, s.k. landström. 

För att ta del av skattenedsättningen för landström behöver 

flera villkor vara uppfyllda. Ett av dessa villkor är att fartyget har 

en bruttodräktighet om minst 400. När skattenedsättningen 

infördes motiverades begränsningen om 400 bl.a. med att ”de 

största miljövinsterna uppstår om fartyg som i dag framställer 

sin elektriska kraft genom en hjälpmotor ges del av 

skattelättnaden för landström. Det rör sig normalt om större 

skepp i yrkesmässig sjöfart.”. 

Stockholm den 20 mars 2024 
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